
Zvonko Marić 
Zastupnik SBB BIH 
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
KANTON SARAJEVO 
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 
n/r Vlada Kantona Sarajevo 
n/r Ministarstvo prostornog uređenja, građenja, zaštite okoliša KS 
 
Sarajevo, 15.07.2019 
 
 
Zahvaljujem na odgovoru broj 05/03-05-18645-68/19-pz-1 od 19.06.2019. godine, te budući da           
sam tražio dokaze o ispunjavanju odredbe o stručnoj osposobljenosti na osnovu člana 28.             
Naredbe o sigurnosti liftova koje ste poslali u formi kopije odobrenja o stručnoj             
osposobljenosti održavatelja liftova ljubazno molim da mi se dostave izvještaji o godišnjem            
nadzoru nad održavateljem liftova koji su sastavni dijelovi dostavljenih odobrenja , a u             
kojima se nalazi i potvrda o broju stručno osposobljenih radnika održavatelja lifta. 
 
 
Molim informaciju za upravnika TIP TOP d.o.o. za koga se navodi u tabeli da ima 4 vlastita                 
osposobljena lica za održavanje liftova, u prilogu se navodi da je odgovorna osoba održavatelja              
Divčić Radoslav koji je naveden i kao odgovorna osoba održavatelja LIFTOVI d.o.o. a prema              
odobrenju upravniku TIP TOP d.o.o. odobrenje je važilo do 11.06.2019. pa molim informaciju da              
li je produženo?  
Da li jedna osoba može biti odgovorna osoba za više održavatelja? 
 
Budući da su kod pojedinih upravnika utvrđena pravna lica koja nisu smjela biti angažovana na               
održavanju liftova molim odgovor da li postoje ikakve zakonske sankcije za učinjeno osim             
naloga za raskidanje ugovora i određivanja novih održavatelja liftova? 
 
Da li postoji zakonska norma o neophodnom minimalnom broju osposobljenih lica ili određenoj             
normi po broju liftova koje održavatelj servisira ili drugi tehnički propisi vezani za broj lica na                
održavanju određenog broja liftova?  
 
Da li je ministarstvo ikada ranije poduzimalo provjeru poput pomenutih u mom            
zastupničkom pitanju, ako nije, zašto nije? Da li je potrebno popraviti, mijenjati pravni             
okvir? 
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